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Protokoll från pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2014-04-17 Kl. 14.00 – 16.00 

Förmöte för ledamöter kl. 13.30 – 14.00 

 

Lokal: Bodholmsplan 2, 7 tr. 

Norrholmen (stora konferensrummet) 

 

 

 

Elsa Fogelberg                       Inga-Lill Strömberg  

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande ledamöter: 

Elsa Fogelberg 

Inga-Lill Strömberg 

Britt-Marie Åhsberg 

Göran Cederstrand 

 

Närvarande ersättare: 

Stig Bjurestål 

Rune Axelsson 

Sonja Halderup 

Ingegerd Eissa El Kallaf 

 

Närvarande tjänstemän: 

Rana Saegh, metodutvecklare, beställarenheten ÄO-FH. 

 

Närvarande politiker: 

 

Frånvarande: 

Britt-Marie Johansson 

Hjördis Stolt 

Särskilt inbjudna: 

 

§ 1. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 
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§ 2. Val av sekreterare och justerare 

Rana Saegh sekreterare och Inga-Lill Strömberg justerare 

 

§ 3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

§ 4. Information från förvaltningen 

 

Rådet undrar varför underskottet har vänt gällande vård- och 

omsorgsboende och tvärtom gällande hemtjänst. Rådet vill bjuda 

in Andreas Thorstensson eller någon annan från utförarenheten 

som kan förklara orsakerna. Rådet önskar också få information 

om demensteamet inom den kommunala hemtjänsten. T.ex. hur 

demensteamet arbetar, hur det upplevs, hur det utnyttjas m.m. 

Rådet önskar få återkoppling gällande hur hemtjänstpersonal 

upplever det nya tidsrapporteringssystemet. Rana bjuder in. 

 

Rådet vill bjuda in MAS.en till nästa rådmöte för att belysa punkt 

12 som handlar om ”Patientsäkerhetsberättelser 2013 för 

äldreomsorgen och socialpsykiatrins särskilda boenden, dnr 

1.2/101-2014”. Rana bjuder in. 

 

§ 5. Föredragningslista till nämndsammanträde 

- Föredragningslista till nämnden skickades via mail till 

rådets ledamöter. 

 

§ 6. Skrivelser och rapporter 

 

§ 7. Inkommande post 

- Protokoll nr 3 fört vid sammanträde för 

kommunstyrelsens pensionärsråd 2014-03-18. 

- Inbjudan till 2 dagars konferens om framtidens boende för 

äldre. 

- Inbjudan till samverkansmöte med de kommunala 

pensionärsråden och programberedningen för äldre- och 

multisjuka 9 maj 2014. 

 

§ 8. Övriga frågor 

 

Rådet hälsar Stig välkommen tillbaka efter en tids frånvaro.  

 

Rune informerar om projektet ”koll på läkemedel”. Projektet är 

samarbete mellan Apoteket AB, SPF och PRO. Det har berättats 

att nästan 50% av personer som är över 80 år har mer än 10 olika 

läkemedel. Man har också hittat stort antal förskrivna läkemedel 

som inte är lämpliga för äldre personer.  
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Rådet diskuterar ett förslag som är med i nämndprotokollet. 

Förslaget handlar om att aktivera de äldre som bor på vård- och 

omsorgsboende med data- och TV-spel. Åsikterna är olika. 

 

Flamingo apoteket kommer till Eken aktivitetscenter den 29e 

april kl. 13.30 för att berätta om salvor m.m. Man kommer att 

kunna ställa frågor till dem. 

 

Skylt till Eken aktivitetscenter är fortfarande efterlyst. Rådet 

tycker att skylten är mycket viktig och bör prioriteras.  

 

Elsa tar upp viktig fråga gällande en toalett i trygghetsboendets 

restaurang. Toaletten är handikappanpassad dock nyckeln är högt 

upp och man måste stå för att kunna komma åt den. Elsa 

vidarebefordrar själv synpunkten till restaurangen. 

 

En av ledamöterna berättar om positivt intryck av personal från 

Sätra vård- och omsorgsboende. Personalen tog buss 135 från 

Sätra till Bredäng tillsammans med en av boenden. Personalen 

var mycket pedagogisk med senioren (som har demenssjukdom) 

och mycket vänlig mot busschauffören. 

 

 

Nästa möte 15e maj 

 

Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Rana Saegh 

 

 


